
PARGAS STAD 

ÄLDRERÅDET 3/2022 

Tid: 19.4.2022 kl. 10.30-12.05 

Plats: Styrhytten, stadshuset 

 

 

Närvarande Nyberg Widar  ordförande 
Ahlsund Christina medlem 

 Ginman Leif  medlem 
 Kronqvist-Sundström Clara medlem 
 Lindqvist Yngve medlem           
 Mäkeläinen Greta medlem 
 Nymalm Elisabeth medlem 

Planting Ann  medlem 
Salonen Markku vice ordförande avlägsnade sig kl. 11.55 
Åkerfelt Bertil  medlem  

 Knuts Åsa  sekreterare 
 
Frånvarande Brunnsberg Annika medlem 
 
Gäst Lundberg Ulrika äldreomsorgschef § 19 
 
 
§ 16 Öppnande av mötet 

Ordföranden öppnade mötet kl. 10.30  
 
§ 17 Mötets laglighet och sammankallande 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
§ 18 Justering av protokollet från senaste möte 

Protokollet från senaste möte justerades. 
 

§ 19 ”Planen för att stödja den äldre befolkningen” 
Social- och hälsovårdsnämnden har begärt äldrerådets utlåtande gällande planen för att 
stödja den äldre befolkningen. Enligt nuvarande lagstiftning har planen som tidigare gick 
under benämningen äldrepolitisk strategi omarbetats och skall vid varje ny fullmäktige-
period uppdateras. 
 
Äldrerådet konstaterar följande: 

• läkarvården och tandvården borde förbättras i alla kommundelar 



• dagverksamheten borde skötas lika i alla kommundelar, tredje sektorn kan vara 
ett komplement 

• de hemmaboende minnessjuka får inte glömmas bort, för dem behövs 
rehabilitering redan i ett tidigt skede 

 
Äldreomsorgschef Ulrika Lundberg deltog i denna § så medlemmarna kunde ställa direkta 
frågor angående planen till henne. Äldrerådet valde också planens pärmblad.  
 
Äldreomsorgschefen besvarade även muntligt två av våra skrivelser från vårt föregående 
möte. Skrivelserna gällde en äldreomsorgsledares språkkunskaper samt flytten av klienter 
då plats i det egna kommunområdet blir ledig.  
 
Äldreomsorgschefen meddelade också att man för tillfället håller på att bereda en plan 
för vad tidigare erhållna danaarv kommer att användas till i de olika kommundelarna. 
Ännu har planen inte offentliggjorts. 
 

§ 20 Karusellen-projektet 
Medlemmen Greta Mäkeläinen delade på föregående möte ut information om 
Karusellen-projektet, ett alternativ till stadens äldreboende för mindre bemedlade 
personer.  Medlemmarna skulle bekanta sig med projektet till detta möte. Rådet 
konstaterar att projektet är intressant men eftersom hela hälsovårdsenheten blir en egen 
enhet vid årsskiftet satsar staden inte längre på några nybyggen.  
 

§ 21 Hälsningar från kommunområden 
I år står staden endast för blomuppvaktningarna vid de olika kommundelarnas 

veteranstenar, ingen kaffeservering. I Nagu ordnar pensionärsföreningen Festingarna 

tillsammans med Nagu krigsveteraner en veteranfest.  

§ 22 Övriga ärenden. 
Yngve Lindqvist har blivit vald till Egentliga Finlands pensionärsorganisationers råds-

ordförande. En medlem samt en personlig suppleant från stadens äldreråd skall väljas till 

Egentliga Finlands välfärdsområdets äldreråd. Det finns en önskan om att de som väljs är 

svenskspråkiga så att svenskheten fortsätter. Ordföranden Widar Nyberg valdes till 

medlem och till hans personliga suppleant valdes Elisabeth Nymalm.  

 
§ 23 Följande möte. 
 Följande möte planeras till slutet av augusti. 

 
  
 Pargas 19.4.2022  
 
 
 
   
Widar Nyberg    Åsa Knuts 
ordförande    sekreterare 



 
 
 
 
 

  


